
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

Protokół nr 2/2/2019

Obrady rozpoczęto 5 listopada 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:01 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:
1. Michał Cichocki
2. Marian Król
3. Jarosław Lasota
4. Danuta Leśniewicz

5. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłRobert Plech - Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Cichocki, Marian Król, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Analiza treści petycji skierowanych do Rady Powiatu.

4. Analiza treści skarg skierowanych do Rady Powiatu.

5. Sprawy różne.

Na posiedzenie komisji zaproszona została Pani Iwona Bogacka-Urban - Radca Prawny.

Ad.3.
Analiza treści petycji skierowanych do Rady Powiatu.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poprosił Panią Iwonę Bogacką - Urban - Radcę

Prawnego o skrótowe przedstawienie przedmiotu pierwszej petycji oraz propozycji
rozpatrzenia.
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Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban przedstawiłapetycję oraz projekt uchwały Komisji
w sprawie zaopiniowania petycji w interesie publicznym z dnia l sierpnia 2019 roku
dotyczącej wprowadzenia w życie w Starostwie Powiatowym .Polityki Zarządzania

Konfliktem Interesów".

W dyskusji wzięli udział:

Radny Michał Cichocki zwrócił uwagę, aby zmiemc zapis w ostatnim akapicie
uzasadnienia: "brak jest merytorycznej podstawy do uchwalenia dokumentu będącego

przedmiotem petycji" na "brak jest merytorycznej podstawy mówiącej o obowiązku

uchwalenia dokumentu będącego przedmiotem petycji" .

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały

ze zmianą pod głosowanie.

Głosowanow sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania petycji z dnia l sierpnia 2019 roku.

Wyniki głosowania
ZA : 3, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (3)
Michał Cichocki, Marian Król, Robert Plech
NIEOBECNI (2)
Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz

Komisja podjęła uchwałę Nr ///1/2019 w sprawie zaopiniowania petycji z dnia 1 sierpnia
2019 roku.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przystąpiono do analizy petycj i z dnia 3°sierpnia 2019 roku dotyczącej kompleksowego
remontu drogi powiatowej Nr 0455T Końskie - Wąsosz - Czarna.

Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban przedstawiła petycję mieszkańcówmiejscowości

Wąsosz, Małachów i Janów oraz zaproponowała, aby w tej kwestii zasięgnąć opinii Zarządu.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Michał Cichocki zwrócił uwagę, czy nie należy rozważyć możliwości przekazania
tej drogi i wystosować pisma do władz gmin Końskie i Stąporków z zapytaniem odnośnie

przejęcia.

Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban oznajmiła, że pismo zostanie podpisane przez
przewodniczącego komisji, ponieważ zgodnie z § 34 h ust. 3 Statutu Powiatu Koneckiego
przewodniczący komisji zwraca się z prośbą o wyrażenie opinii przez Zarząd w sprawie
petycji.

Komisja przychyliła się do propozycji przedstawionej przez Paniq Iwonę Bogackq Urban 
Radcę Prawnego w sprawie zasięgnięcia opinii Zarzqdu.

Sprawdzono quorum w związku z tym, że na posiedzenie przybył radny.
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AdA.
Analiza treści skarg skierowanych do Rady Powiatu.

Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban przedstawiła kwestie poruszane w skardze
na dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich. Zawróciła uwagę, że rozpatrywanie
spraw pracowniczych nie należy do kompetencji Rady Powiatu, ponieważ są do tego
powołane odpowiednie organy i jeżeli skarżąca chce dochodzić swoich praw winna wystąpić

do sądu pracy.

W dyskusji wzięli udział:

Radny JarosławLasota oznajmił, że popiera stanowisko radcy prawnego, iż należy wskazać

skarżącej organ właściwy do rozpatrywania tego rodzaju roszczeń.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poinformował, że przed posiedzeniem komisji
podjął czynności wyjaśniające z których wynika, iż warunki zatrudniania na kolejne okresy
były jasno sprecyzowane, że są to umowy na zastępstwo . Dodał, że w jego ocenie tego typu
sprawy winien rozstrzygać sąd pracy.

Radny Michał Cichocki zwrócił uwagę, że sprawa na chwilę obecną jest już załatwiona,

natomiast prosi o przekazanie Naczelnikowi Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia, żeby przeprowadził rozmowy z dyrektorami szkół, aby uniknąć kolejnych tego
rodzaju sytuacji.

Na tym dyskusję zakończono.

Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban przedstawiłaprojekt uchwały Komisji w sprawie
zaopiniowania skargi.

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum w związku z tym, że na posiedzenie
przybyła radna.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania skargi na Dyrektora II LO w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Król, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Robert Plech

Komisja podjęła uchwałęNr II/2/2019 w sprawie zaopiniowania skargi.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Przystąpiono do analizy skargi z dnia 31 października 2018 roku.

Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban poinformowała, że przedmiotowa skarga była

rozpatrywana przez Radę Powiatu i Uchwałą Nr V/17/2019 Rady Powiatu w Końskich skarga
została uznana za bezzasadną. Jednak w związku z tym, że rozstrzygnięciem nadzorczym
Wojewoda Świętokrzyski stwierdził nieważność powyższej uchwały, z uwagi na rozwiązanie

z mocy prawa z dniem 26 stycznia 2019 roku Rady Powiatu w Końskich wystąpiła

konieczność ponownego rozpatrzenia skargi.
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Radni stwierdzili, że zapoznali się ze skargą oraz materiałami dotyczącymi przedmiotowej
skargi i uznali, że skargę należy uznać za bezzasadną.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poprosił Panią Iwonę Bogacką - Urban - Radcę

Prawnego o przedstawienie projektu uchwały komisji w sprawie zaopiniowania skargi wraz
z uzasadnieniem.

Radca Prawny Iwona Bogacka - Urban przedstawiła projekt uchwały komisji.

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania skargi z dnia 31.10.2018 r.

Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Król , Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Robert Plech

Komisja podjęła uchwałę Nr II/3/2019 w sprawie zaopiniowania skargi.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.5.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Skarg , Wniosków i Petycji

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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